
pRoToKół, tvr Lol2ot6
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 28 kwietnia 2Ot6 t.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzięli:

I. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
2. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
3. Sylwia Pijanka - Sekretarz Grniny,
4. Tornasz Krupinski Komendant

Przeciwp ożatowej

Proponowanv porządek obrad:

Gminny Ochrony

1. Otwarcie posiedzerrla Komisji.
2. Stwierdzenię prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Informacja dotycząca działalności jednostek Ochotntczej StraĘ Pożarnej

na terenie gminy w 2O15 roku.
4. Omówienie projektów uchwał.
5. Sprawy różne.
6. Zakończęnie obrad,.

Lista obecności stanowi załqcznik nr l do protokołu.

Nie ob e cni Radni : Ag nie szka Firmantg .

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 16to posiedzente otworzył Tadeusz Piątkowski- Przewodniczący

Komisji, który przywttał przybylych członkow Komisji oraz pracowników
Urzędu.

Ad,. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad i ptzyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Komisji stwierdził, że w posiedzeniu uczestnlczy

4 członkow Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i decyduje o
prawomocności obrad.

Następnie odczytał porządek obrad zarządz|ł głosowanie w sprawie
porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 4 radnych jednogłośnie
przyjęIi proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznźk nr 2 do
niniej szego protokołu.
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Ad. 3 Informacja dotycząca działalności jednostek Ochotniczej
Straży Pożarnej na terenie gminy w 2O15 roku.
Informację przedstawił Tomasz Krupinski - Komendant Gminny Ochrony

Przeciwpożarowej. Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
Wójt koszty utrzyrnania straĘ są coraz większe, poniewaz coTaz

większe wymagania są w stosunku do strazaków. Wysokie są koszty badan
strazaków, koszĘ szkoleń. Jeśli chodzi o doposażeniejednostek, to naleĘ brak
pod uwagę rzeczywiste potrzeby analtzując staĘs§ki udziaŁu jednostek w
zdarzeniach. Jednostki wpisane do Krajowego Systemu Ratowniczo-
Gaśniczego wspierają się w działaniach. Nasze jednostki mogą zostać
poproszone o udział w zdarzeniach na terenie sąsiedniej gminy czy też miasta
skierniewice.

Głuchów ma 12 jednostek, ale moją prawie dwukrotnie większą liczbę
ludności.

Prośba Komendanta Gminnego i strazaków o mviększenie ekwiwalentu
zaudział w akcjach do kwoty 15 zł za godzinę.

Wójt - być może nastąpi zrniana w ekwiwalencie w ten sposób , żeby
wzrósł ekwiwalent za udział akcjach a zniesiony zostanie ekwiwalent za
szkolenia. Temat ten zostanie poruszony na zarządzie gminnym.

Ad. 4 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekty uchwał w następujących sprawach:

1. zmian w budzecie gminy na 2016 rok.
Wójt Gminy poinformował, że dochody budzetu gminy wzrosły

nieznacznie w porównaniu z planowanymi. Wzrost nastąpił w pozycjach:.
1. Podatek dochodowy od osób ftzycznych - 7.324,00 zł;
2. Podatek od nieruchomości od osób prawnych - 60.000,0O zł;
3. Wpływy z opłat za wodę - 30.000,0O zł;
4. Wpływy z opŁat za ścieki - 20.000,0O zł;
5. Opłata za czynsz - 10.000,0O zŁ. Czynsz dotyczy wieĘ stacji telefonicznej,

która został"a przeniesi or'a z prywatnej działki na działka $miny. Miesięczny
czynsz w wysokości 2.500 ,OO zł będzie płatny od uruchomienia.
Radny Pawlak pojawia się problem odpadających płytek koło Ośrodka
Zdrowia.
wójt - po kilku Iatach rzeczywiści pojawia się problem z płytkami. są
przyklejane i ponownie się odklejają.

6. Wpływy ze sprzedaĘ nieruchomości - 30.000,00 zł;
7. Wpływ z opłaĘ eksploatacyjnej - 7.000,0O zł.

Ogółem dochody wzrosły o kwotę 153.129,00 zł. Zmniejszeniu w
stosunku do planowanej wartości uległa subwencja oświatowa. Kwota
zmniejszenia to 11.195,00 zł. W Szkole Podstawowej w Nowym Dworze w
klasie I będzie 12 uczniów, natomiast w Trzciannie 9 uczniów.
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Za miesiąc będą procedury przetargowe uruchomione, wtec póżniej okaże
się, co jeszcze będzie można do budzetu wprowadzić. Wcześniej byłv
złożone wnioski doĘczące inwesĘcjt do zrealtzowania. Rano odbyło się
spotkanie ze Starostą w sprawie przebudowy drogi od skrzyżowania w
Nowym Kawęczynie do kapliczki w Starej Rawie. Przetargi wyszły w
Starostwie na poziomie ok. 57 % wartości kosztorysowych. Starostwo
będzte chciało zręalizować zadanie w 60%o, przy naszym 40 o/o udziale.
Koszt całej inwestycji to ok. 70O tys. zł. Nie ma szans na uzryrskanie
dofinansowania zadanta z pRow.
Radny Pawlak - czyjest szansa na remont drogi przez Dukaczew?
Wójt - dokumentacja jest zrobiona i czeka. Odcinek rna 12 km, więc do
rea|izacji niezbędne będzie dofinansowanie .

Skarbnik Gminy poinformowała, że do budzetu planuje się wprowadzic
następujące zadania:

1. Ochotnicza Straż Pożarna w Trzctannie - dotacja w wysokości 6.000 ,OO zł;
2. Ochotnicza Straż Pożarna w Nowym Dworze - dotacja w wysokości 3.000,00

zL;

3. Wynagrodzęnia bezosobowe w strazach - 3.2B0,0O zł - koszt wynagrodzenia
trzeciego kierowcy w Nowym Kawęczynie. Jednostka jest wpisana do
Krajowego Systemu Ratowntczo-Gaśniczego. W związku z tym musi mieć
trzech kierowców. Jest również nowy kierowca w Starym Rzędkowie.

4. Wynagrodzenia bezosobowe w dowożeniu uczniów - 7.8O0,0O zŁ;

5. Usuwanie azbestu - 40.000,00 zł - rnteszkancy składają wnioski juz drugi
rok. Otrzymujemy z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w Łodzi 99 % dotacji. Po rozliczeniu pieniądze zwrócą
się, ale trzeba zapanować w budzecie koszt całego zadanta. Zblórka
wyrobów zawierających azbęst odbędzie się na przełornie sierpnia i
września.

6. Dopłata 2Ooh do stypendiów socjainych - 3.267,0O zł;
7. Remonty dróg - 65.782,00 zł. w budzecie gminy mieliśmy zaplanowane

120.000,00 zł. Nie była planowa większa kwota, ponieważ nie było środków.
Trzeba ją teraz uzupełnić i w związku z Wm przęznaczono 65.782,00 zł. na
ten cei. Od tego jaka będzie w tym roku zima będzie zależało czy wystarczy
środków czy też nte.

8. Wykonanie map do celów projektowych i dokumentacji projektowo-
kosztorysowej do budowy oświetlenia ulicznego we wsi Podfranciszkany na
odcinku 750 mb - 8.000,00 zł. Dokumentacja z pozwoleniem na budowę
zostanie wykonana w tym roku, a wykonanie inwestycji nastąpi w
przyszłym rok.

9. Wykonanie map do celów projektowych odraz dokumentacji projektowo-
kosztorysowej na budowę wodociągu od Bud Trzcinskich do Strzybogi na
długości 1.100 mb - 10.000,00 zł;
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10. Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na urządzęnie placu
zabaw w miejscowości Rawiczów - 6.000,00 zł.

!. zmian]l Wieloletniei Prognozv Finansowei GminJr Now}r Kawęczvn na lata
2016-2019.

3. zmieniaiąca uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi
pomocv społecznej
Sekretarz Gminy poinformowała, że zrniana Statutu GOPS doĘczy
dodania do zadan realizowanych przez GOPS zadań zwtązanych z
obowiązującym od kwietnia br. programem 500 plus.

Radny Grabowski zapytał czy powierzchnia gruntu pod przepornpownią
jest dzierżawiona, bo rnożna byłoby ten teren wykupić. Ętanie doĘczy uchwały
nr 60 z 2OI5 roku.

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami - ZdzisŁaw Wysocki
poinformował, że 22 grudnia 2015 roku został sporządzony akt notarialny
doĘczący umowy o ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu. Odczytany
zosŁał fragment aktu notarialnego, z którego wynika, że umowa zaurartajest na
czas nieokre ślony za jednor azow ą odpłatno ścią.

Ad. 5 Sprawy tóżne.
Odczytano protest mieszkańców wsi Rawiczów i Prandotów w

sprawie budowy tuczarrl.
Ad. 6 Zakończenie obrad.
O godz. I2o5 Przewodniczący Komisji wobec zrealizowania porządku

obrad, zamknął posiedzenie Komisj i.

Na Ęm protokół zakończono.

protokołouląłą:

1 Tądeusz Pźqtkoulski

2 Jarosłąul Pąwląk

3 Agnieszka Firmantg

4 Lucgna Kąlisiąk

5 Wiesłaul Grąboulskź

Sglrylr Pźjanka
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